

THE SENATE

Tuesday, May 11, 1869

The Speaker took the chair at three o'clock p.m.

After routine,

The following petitions were severally presented:

By **Hon. Mr. Tessier**—Of La Banque Nationale, Quebec, praying for an Act to continue and amend its charter; also of Henry Noël, President of the Corporation of Pilots and others, praying for amendments to the Act 28 Vic., cap. 123.

By **Hon. Mr. Dickey**—Of H. G. Pineo and others, praying for aid for a ship canal between the Bay of Fundy and Baie Verte; also of George W. Hill, praying for the rejection of a Bill intituled "An Act to enable the Bishops and Clergy in the Provinces of Nova Scotia and New Brunswick, to be represented in the Provincial Synods of the said Church in Canada," if any such Bill should be again introduced in the Legislature of the Dominion.

By **Hon. Mr. Mills**—Of Edward Martin, President, and others, of the Gore Bank, praying for an Act to enable them to raise or restore the actual capital of the said bank to the amount of one million of dollars, and for other purposes; also of Jas. R. Cook and others, praying that a duty may be imposed upon all foreign-grown hops when imported into Canada; also of George Barnes and others of Hamilton, praying that a duty may be imposed upon all foreign-grown hops when imported into Canada.

By **Hon. Mr. Blake**—Of John Scott and others, praying that the export duty on pine logs may be repealed; also of William Richmond and others, of Ayr, praying that no change of a fundamental character may be made in our banking system; also of James J. Thompson & Co. and others, of the Town of Galt, praying that no change of a fundamental character may be made in our banking system.

By **Hon. Mr. Olivier**—Of Benj. Monday and others, of Brandon, praying for the repeal of the tax on Canadian tobacco; also of the Rev. D. A. Gravelle and others, of the County of Joliette, Quebec, for the same purpose; also of the Municipal Council of Ste. Elizabeth, for the same purpose; also of Ludger Robichaud, Mayor and others, of St. Alphonse, for the same purpose; also of the Rev. Mr. Fisette and

LE SÉNAT

Le mardi 11 mai 1869

Le Président occupe le fauteuil à trois heures de l'après-midi.

Après les affaires courantes,

Les pétitions suivantes sont présentées:

Par l'honorable **M. Tessier**; de la Banque Nationale de Québec, sollicitant la promulgation d'une loi visant à renouveler et à modifier sa charte; de M. Henry Noël, président de la Corporation des pilotes et autres, pour modifier la Loi 28 Vict., Chap. 123.

Par l'honorable **M. Dickey**; de H. G. Pineo et autres, pour l'aide à l'aménagement d'un chenal entre la Baie de Fundy et la Baie Verte; de George W. Hill, pour le rejet du Bill intitulé: «Loi visant à permettre aux évêques et au clergé des provinces de la Nouvelle-Écosse et du Nouveau-Brunswick d'être représentés au sein des synodes provinciaux de ladite Église du Canada», si le Parlement de la Puissance est saisi à nouveau d'un tel Bill.

Par l'honorable **M. Mills**; de Edward Martin, président de la Banque Gore et autres, sollicitant l'adoption d'une loi permettant à ladite banque de réunir des fonds ou de reconstituer son capital jusqu'à concurrence d'un million de dollars, et à d'autres fins; de James R. Cook et autres, pour l'imposition d'un droit sur tout le houblon importé au Canada; de George Barnes et autres de Hamilton, pour imposition d'un droit sur tout le houblon importé au Canada.

Par l'honorable **M. Blake**; de John Scott et autres, pour l'abolition des droits d'exportation sur les billes de pin; de William Richmond et autres du village d'Ayr, pour que l'on n'apporte aucun changement fondamental à notre système bancaire; de la société James J. Thompson et autres de Galt, pour que l'on n'apporte aucun changement fondamental à notre système bancaire.

Par l'honorable **M. Olivier**; de Benjamin Monday et autres de Brandon, pour l'abolition des droits sur le tabac canadien; du révérend D.-A. Gravelle et autres du comté de Joliette (Québec), aux fins susdites; du conseil municipal de Sainte-Élizabeth, aux fins susdites; de Ludger Robichaud, maire, et autres de Saint-Alphonse, aux fins susdites; du révérend Antoine Fisette et autres de Saint-Cuthbert, aux